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INTERPELACJA 

w sprawie: dojścia do przystanku autobusowego Podolańska. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się z prośbą o poprawę nawierzchni  na dojściu do przystanków autobusowych Podolańska. 

Obecnie nawierzchnia zarówno dojścia, jak i samych przystanków autobusowych, jest nierówna – są 

tam połamane płyty, nierówny bruk, częściowo dojście jest nieutwardzone. Jest to znaczne utrudnienie 

przede wszystkim dla osób poruszających się na wózkach inwalidzkich, ale i pozostałych pieszych. Takie 

krzywe chodniki i kostka brukowa generują wysokie niebezpieczeństwo mechanicznego uszkodzenia wózka 

inwalidzkiego zarówno manualnego, jak i elektrycznego. Brakuje też przejścia dla pieszych. Stwarza to 

ogromne niebezpieczeństwo wypadku - zderzenia się z pojazdem. W rejonie przystanku znajdują się 

mieszkania komunalne i droga ta jest jedyną możliwą drogą mieszkańców na autobus. 

Zwracam się z prośbą o poprawę nawierzchni dla pieszych – poprzez wybudowanie chodnika na dojściu 

do przystanków, jak i podniesienie i wymianę nawierzchni na platformach przystankowych. W przypadku 

problemów z własnością gruntów (granica działki), istnieje możliwość przesunięcia przystanku o około 40 

metrów w kierunku południowym. 



 

 

 





 

 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 

 

 


